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Wloclawek 24.09.2019 r.

Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w osiedla ,,Poludnie" zvwacam sig z proSb4 o wykonanie

remontu nawierzchni chodnika wzdhttl ul. Broniewskieso

Chodnik wzdlw ul. Broniewskiego wykonany jest z betonu, kt6ry przez kilkadziesi4t

lat uZytkowania jest rvtietrza$, popgkany i na skutek oddzialywafi atmosferycnrych nobily

sig duze dziury zagruhajqce zdrowiu mieszkanc6w osiedla Potudnie.

Bardzo du2y ruch pieszych tym wlaSnie chodnikiem powoduj e, ze riebezpieczefistwo

wypadku jest bardzo duZe.

W zwi4zku z liczrlymi apelami mieszkanc6w proszg o remont nawierzchni chodnika

wzdlu? ul Broniewskie eo

Zpowuhatiem
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